

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

CONSEIL MUNICIPAL

Compte rendu de l'assemblée spéciale du 21 décembre 1914

Son Honneur le Maire, M. Martin, occupe le fauteuil de la présidence.

Sont présents: MM. les échevins L. A. Lapointe, N. Lapointe, Ward, O'Connell, Létourneau, Bastien, Mayrand, Turcot, Macdonald, Giroux, Blumenthal, Larivière, Houlé, Ménard, Rubenstein, Vandelac, Weldon, Loranger, Hushion, Dubeau, Therrien, Denis, Chartrand, St-Pierre, Elie, Rochon, Barbeau, Dubois, Pauzé, Lavergne, et MM. Ainey, Côté, Hébert et McDonald, Commissaires.

Le procès-verbal de la dernière assemblée est lu et adopté.

REQUETES.

1.—De M. L. U. Chopin, I.C., se plaignant de l'évaluation d'une certaine propriété dans le quartier Rosemont.

2.—Des contribuables du quartier Saint-Denis, demandant que certains ouvrages soient faits durant l'hiver actuel.

Renvoyée au Bureau des Commissaires.

3.—De la Commission des Ecoles du Village de Villéray, protestant la Ville, re coût de la construction d'un égout.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. MENARD, il est

Résolu: Que ledit protêt soit renvoyé au Bureau des Commissaires et que le Greffier de la Cité soit autorisé à ajouter la rue Létang, dans l'amendement à la Charte qui a été approuvé par le Conseil au sujet du droit de faire des arrangements avec certains propriétaires pour le paiement des canaux d'égouts qui ont été construits en face d'un immeuble situé sur deux rues.

4.—The Montreal & Southern Counties Ry. Co., re exécution de leur contrat avec la Ville.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. O'CONNELL, il est

Résolu: Que ladite communication soit renvoyée à la Commission de Législation.

CITY COUNCIL

Report of special meeting held on the 21st December 1914.

His Worship the Mayor, Mr. M. Martin, in the Chair.

Present: Aldermen L. A. Lapointe, N. Lapointe, Ward, O'Connell, Létourneau, Bastien, Mayrand, Turcot, Macdonald, Giroux, Blumenthal, Larivière, Houlé, Ménard, Rubenstein, Vandelac, Weldon, Loranger, Hushion, Dubeau, Therrien, Denis, Chartrand, St-Pierre, Elie, Rochon, Barbeau, Dubois, Pauzé, Lavergne, and Messrs. Ainey, Côté, Hébert and McDonald, Commissioners.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

PETITIONS.

1.—From Mr. L. U. Chopin, C.E., complaining of the valuation of certain property in Rosemont Ward.

2.—From Ratepayers, St. Denis Ward, asking that certain work be performed during the present winter.

Referred to the Board of Commissioners.

3.—From School Board of the Village of Villéray, protesting the City, re cost of construction of a sewer.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. MENARD, it was

Resolved: That said protest be referred to the Board of Commissioners and that the City Clerk be authorized to add Létang street to the amendment to the Charter approved by the Council in connection with the right to arrange with certain proprietors for the payment of the cost of sewers laid opposite a property abutting on two streets.

4.—From Montreal & Southern Counties Ry. Co., concerning the execution of their contract with the City.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. O'CONNELL, it was

Resolved: That said communication be referred to the Legislation Committee.